



**Minutes of the Annual General Assembly  
Meeting of  
ADNOC DRILLING PJSC (the "Company")**

محضر اجتماع الجمعية العمومية السنوية  
لشركة أدنوك للحفر ش.م.ع ("الشركة")

**Date: Monday April 3, 2023**

التاريخ: الاثنين ٣ أبريل ٢٠٢٣

**Time: 3:35 p.m.**

الوقت: ٣:٣٥ مساءً

**Location: Abu Dhabi Energy Centre - Executive  
Meeting Room (2nd Floor)**

الموقع: مركز أبوظبي للطاقة - غرفة الاجتماعات التنفيذية  
(الطابق الثاني)

**Chairman**

The Vice-Chairman of the Board of Directors of the Company and Chairman of the meeting ("Chairman"), Mr. Abdulmunim Al Kindy on behalf of his fellow Directors, welcomed the Company's shareholders to the Annual General Assembly Meeting of the Company.

رحب نائب رئيس مجلس الإدارة ورئيس اجتماع الجمعية العمومية السنوية ("الرئيس")، السيد/ عبد المنعم الكندي، بالنيابة عن زملائه أعضاء المجلس بالسيادة المساهمين في الاجتماع السنوي للجمعية العمومية لشركة أدنوك للحفر ش.م.ع. وطلب الرئيس من مسجل الشركة أن يعرض على الشاشة ملخص الحضور لهذا الاجتماع.

الرئيس

**Abdulmunim  
Al Kindy**

عبد المنعم  
الكندي

The Chairman subsequently asked the Registrar to present on screen the attendance summary for the meeting.

نسبة الحضور بلغت ٨٤,٧٣٪ من إجمالي رأس مال الشركة المُصدّر، أعلن الرئيس اكتمال النصاب القانوني اللازم لصحة انعقاد الاجتماع.

With the attendance of the shareholders of the Company being 84.73% of the total issued shares in the Company, the Chairman declared the meeting quorate.

**Item 1**

The Chairman commenced the meeting by appointing Mr. Alex Ghazi as Secretary (the "Secretary") to the meeting, First Abu Dhabi Bank represented by Mr. Moataz Salah Al Qadi as vote collectors (the "Vote Collector")

وبدأ الرئيس الاجتماع بتعيين الأستاذ/ أليكس غازي مقررًا للاجتماع ("مقرر الاجتماع")، وبنك أبوظبي الأول ويمثله السيد/ معتر صلاح القاضي كجامعين للأصوات ("جامع الأصوات") وشركة لومي جلوبال كمسجل لهذا الاجتماع ("المسجل").

الموضوع  
الأول



and Lumi Global as the registrar (the "Registrar") to this meeting.

<b>Votes</b>	This resolution (Item 1) was approved by 100% of the shareholders present or represented at the meeting.	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ١) بنسبة ١٠٠٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الاصوات
--------------	--	---	---------

<b>Item 2</b>	Considering and approving the Board of Directors' report in respect of the Company's activities and financial position for the fiscal year ending 31 December 2022.	سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ والتصديق عليه.	الموضوع الثاني
---------------	---	--	----------------

The Secretary invited Mr. Abdulmunim Al Kindy, Vice-Chairman of the Board of Directors to present the Board of Directors' report on the Company's activities and its financial position for the year ending 31 December 2022.

قام مقرر الاجتماع بدعوة السيد/ عبد المنعم الكندي، نائب رئيس مجلس الإدارة، للتفضل بعرض تقرير مجلس الإدارة عن نشاطات الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢.

The Vice-Chairman of the Board of Directors presented the Board of Directors' report on the Company's activities and its financial position for the year ending 31 December 2022.

عرض نائب رئيس المجلس تقرير مجلس الإدارة عن نشاطاتها ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢.

The Vice-Chairman of the Board of Directors presented the Board of Directors' report on the Company's activities and its financial position for the year ending 31 December 2022.

The Secretary highlighted that shareholders could access and

كما أشار مقرر الاجتماع بأنه يمكن للمساهمين الكرام الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي عن السنة



review the Board of Directors' annual report for the Company's activities for the financial year ending on 31 December 2022 on the Company's website: [www.adnocdrilling.ae](http://www.adnocdrilling.ae).

المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١ من خلال الموقع الإلكتروني للشركة [www.adnocdrilling.ae](http://www.adnocdrilling.ae)

<b>Votes</b>	This resolution (Item 2) was approved by 99.98% of the shareholders present or represented at the meeting.	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٢) بنسبة ٩٩,٩٨٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الاصوات
<b>Item 3</b>	Considering and approving the independent auditor's report for the fiscal year ending 31 December 2022.	سماع تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ والتصديق عليه.	الموضوع الثالث
	<p>A summary of the auditor's report for the financial year was read by Mr. Imad Nassar, representative of the external auditors, Deloitte. The audit report dated 10 February 2023, was published on both the Abu Dhabi Securities Exchange and the Company's website.</p> <p>The Secretary opened the floor for questions to the shareholders, and no questions were asked.</p>	<p>تلى السيد/ عماد نصار ممثلاً مدققي الحسابات الخارجيين، ديلويت، ملخص لتقرير مدقق الحسابات للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ و تم نشر تقرير التدقيق المؤرخ ١٠ فبراير ٢٠٢٣ على موقع سوق أبوظبي للأوراق المالية والموقع الإلكتروني لشركة أدنوك للحفرش.م.ع.</p> <p>وفتح مقرر الاجتماع المجال لطرح الأسئلة على المساهمين، ولم تطرح أي أسئلة.</p>	
<b>Votes Collector</b>	This resolution (Item 3) was approved by 99.98% of the	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٣) بنسبة ٩٩,٩٨٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الاصوات

	shareholders present or represented at the meeting.		
<b>Item 4</b>	Considering and approving the balance sheet and the profit and loss account for the fiscal year ending 31 December 2022.	مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ والتصديق عليها.	الموضوع الرابع
	The Secretary noted that the balance sheet and profit and loss (the financial statements) for the financial year ending on 31 December 2022 were disclosed on the Abu Dhabi Securities Exchange website and that the Shareholders could also access and review the financial statements for the financial year ending on 31 December 2022 on the Company's website.	أفاد مقرر الاجتماع بأنه تم الإفصاح عن ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٢ على الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية كما يمكن للمساهمين الكرام الاطلاع على ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٢ من خلال الموقع الإلكتروني للشركة.	
<b>Votes</b>	This resolution (Item 4) was approved by 99.98% of the shareholders present or represented at the meeting.	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٤) بنسبة ٩٩,٩٨٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الأصوات
<b>Item 5</b>	Considering and approving the proposal by the Board of Directors to distribute cash dividends for the second half of the fiscal year ending 31 December 2022 amounting to USD 341,250,000 (three hundred and forty-one	الاطلاع والموافقة على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية للنصف الثاني من السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ ومقدراها ٣٤١,٢٥٠,٠٠٠ (ثلاثمائة وواحد وأربعون مليون ومئتان وخمسون ألف) دولار أمريكي والتي تعادل مبلغ ١,٢٥٣,٢٤٠,٦٢٥ (مليار ومئتان وثلاثة وخمسون مليون ومئتان وأربعون ألفاً وستمائة وخمسة وعشرون) درهم إماراتي. إن مقدار الأرباح المستحقة عن كل سهم للنصف الثاني من	الموضوع الخامس



	<p>million and two hundred and fifty thousand US dollars) equivalent to AED 1,253,240,625 (one billion, two hundred and fifty three million, two hundred and forty thousand, six hundred and twenty five dirhams). The dividend per share for the second half of the fiscal year ending 31 December 2022 is USD 2.13 cents equivalent to AED 7.83 fils. The proposed cash dividends represent 78.3% of the issued share capital of the Company.</p>	<p>السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ هو ٢,١٣ سنت أمريكي والمعادل لمبلغ ٧,٨٣ فلس إماراتي ويمثل مقدار الأرباح المقترحة نسبة ٧٨,٣٪ من قيمة رأس المال المصدر للشركة.</p>	
<p><b>Votes</b></p>	<p>This resolution (Item 5) was approved by 100% of the shareholders present or represented at the meeting.</p>	<p>تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٥) بنسبة ١٠٠٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.</p>	<p>الأصوات</p>
<p><b>Item 6</b></p>	<p>Considering and approving the proposition of the Board of Directors in relation to the payment of AED 23,500,000 (a total value of twenty-three million five hundred thousand dirhams) to the Board of Directors as remuneration for the year ending 31 December 2022.</p> <p>The Secretary announced that such amount shall be inclusive of any UAE tax payable on such</p>	<p>الاطلاع والموافقة على مقترح مجلس إدارة الشركة بشأن مكافأة أعضاء مجلس الإدارة وذلك عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ وتحديدًا بمبلغ إجمالي وقدره ٢٣,٥٠٠,٠٠٠ (ثلاثة وعشرون مليون وخمسمائة ألف درهم إماراتي).</p> <p>وأعلن مقرر الاجتماع أن هذا المبلغ يسدد في عام ٢٠٢٣ شامل الضرائب المستحقة على هذا المبلغ وفقاً لقوانين الدولة.</p>	<p>الموضوع السادس</p>



	amount. Lastly, the Secretary announced that such remuneration shall be payable in 2023.		
<b>Votes</b>	This resolution (Item 6) was approved by 99.98% of the shareholders present or represented at the meeting.	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٦) بنسبة ٩٩,٩٨٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الأصوات
<b>Item 7</b>	Discharging the Board of Directors of liability for the fiscal year ending 31 December 2022.	إبراء ذمة أعضاء المجلس عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢.	الموضوع السابع
<b>Votes</b>	This resolution (Item 7) was approved by 99.96% of the shareholders present or represented at the meeting.	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٧) بنسبة ٩٩,٩٦٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الأصوات
<b>Item 8</b>	Discharging the auditors of liability for the fiscal year ending 31 December 2022.	إبراء ذمة مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢.	الموضوع الثامن
<b>Votes</b>	This resolution (Item 8) was approved by 99.96% of the shareholders present or represented at the meeting.	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٨) بنسبة ٩٩,٩٦٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الأصوات
<b>Item 9</b>	Appointing Deloitte as the external auditors of the Company for the financial year 2023 and approving their remuneration which amounts to USD 386,872 (Three hundred and eighty-six	تعيين ديلويت كمدققي الحسابات الخارجيين للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ والموافقة على أتعابهم التي تبلغ ٣٨٦,٨٧٢ (ثلاثمائة وستة وثمانون ألفاً، وثمانمئة واثنتان وسبعون دولار أمريكي) والمعادل لمبلغ ١,٤٢٠,٧٨٨ (مليون وأربعمئة وعشرون ألفاً وسبعمائة وثمانية وثمانون درهماً إماراتياً).	الموضوع التاسع



	thousand, eight hundred and seventy-two US dollars) or AED 1,420,788 (One million four hundred twenty thousand, seven hundred and eighty-eight dirhams).	
--	--	--

<b>Votes</b>	This resolution (Item 9) was approved by 99.87% of the shareholders present or represented at the meeting.	تمت الموافقة على هذا القرار (البند ٩) بنسبة ٩٩,٨٧٪ من المساهمين الحاضرين أو الممثلين في الاجتماع.	الأصوات
--------------	--	---	---------

The Secretary declared that all the proposed resolutions were adopted by the requisite majority of the shares represented at this meeting. The Secretary then asked the Chairman, Mr. Abdulmunim Al Kindy to close the meeting, who in turn, gave his thanks to all shareholders for their participation in the meeting, in person and virtually.

أكد مقرر الاجتماع بأن جميع القرارات المقترحة قد تم اعتمادها بالأغلبية المطلوبة من الأسهم الممثلة في هذا الاجتماع، وطلب من رئيس الاجتماع، السيد/ عبد المنعم الكندي، إلقاء كلمته الأخيرة واختتام الاجتماع، والذي قام بدوره بشكر المساهمين على مشاركتهم في هذه الجمعية العمومية، سواء بالحضور الفعلي أو عن بعد ولجميع الذين ساهموا في نجاح هذا الاجتماع.

There being no further business, the Chairman thanked the attendees for their participation and closed the meeting at 4:05pm.

ونظراً لعدم وجود أي أعمال أخرى، شكر الرئيس الحاضرين على مشاركتهم واختتم الجلسة في الساعة ٤:٠٥ مساءً.



Abdulmunim Al Kindy

Chairman of the General Assembly Meeting

عبد المنعم الكندي

رئيس اجتماع الجمعية العمومية السنوية

Alex Ghazi

Secretary

أليكس غازي

مقرر الاجتماع

Moataz Salah Al Qadi (on behalf of First Abu Dhabi Bank)

Vote Collector

معتز صالح القاضي (نيابة عن بنك أبوظبي الأول)

جامع الأصوات

Imad Nassar (on behalf of Deloitte)

External Auditor

عماد نصار (نيابة عن ديلويت)

مدقق الحسابات الخارجي